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Socialudvalget

Til: Socialministeren
Dato: 25. februar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 292
Hvilke sociale og sundhedsmæssige parametre forestiller ministeren sig, der 
skal ligge til grund for, at en kommunalbestyrelse skal kunne pålægge en 
institution en forældrebetalt madordning?

Spørgsmål 293
Bliver kommunerne i forbindelse med kommuneaftalerne fuldt ud kompenseret 
for fripladserne til den kommende madordning, som ministeren gav udtryk for på 
samrådet den 25. februar 2010?

Spørgsmål 294
Når forældrebetalingen i den kommende madordning er på max. 25 pct., er det 
så ministerens intention, at der skal afsættes mere end de tidligere afsatte 400 
mio. kr. til ordningen?

Spørgsmål 295
Er der i den kommende madordning intet loft over, hvad prisen for et måltid må 
koste i henholdsvis de forældrearrangerede og de kommunale ordninger, og 
hvilken betydning har dette for statens kompensation til kommunerne for 
fripladser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vigsø Bagge (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
Pernille.Bagge@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand.
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